
Bestyrelsesmøde 4. September 23 

Mødeleder:  

Referent: Lone 

Dato: 4/9 kl. 17-19 

 

Tilstedeværende: Anja, Mathilde, Katja, 

Juliane, Jacob, Lone 

 

Fraværende: Maja og Kaspar 

 

 

 

Dagsorden:  Konklusion:  Ansva

rlig/D

eadlin

e 

1.  Velkommen til Mathilde og Katja. Anja er nu 

fuldgyldigt medlem af bestyrelsen, pga. Af Najas 

udtræden. Mathilde og Katja er suppleanter ind 

til det næste generalforsamling.  

Der er to mailadresser, der er infomailen. 

Info@rideklubbenhundested.dk og 

formand@rideklubbenhundested.dk 

Jacob tager infomailen og hjemmesiden. Søger 

fonde. Hvad der sker af foreningsliv i 

kommunen. Sidekick på økonomisiden. Ilse 

betaler regninger. Hjælper med løn. Bogføring?. 

Vin ca skal ind over bogføring. Lone har haft 

korrespondance med Vinca og hun vil gerne tage 

opgaven. 

Thomas sponsorting, kontakt til stævneudvalget. 

Juliane løndame, aktivitetsudvalget, SOMEE, - 

husk hverdagsbilleder sendes til Juliane. 

Anja. Praktisk i forhold til rideskolehestene. 

Smed, Sadelmager, sygdom, hø. 
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Katja vil gerne fokusere på hjemmeside, 

rideskoleforældre og Ryttermærker. 

Mathilde synes kommunikationen skal øges. Godt 

med nyhedsbrev. Partsordning skal gøres bedre. 

Samle klubben mere. Bedre skiltning.  

 

Vi konstituerer os selv på en ny måde. 

Thomas Ringheim er valgt til næstformand og 

Juliane er valgt til kasserer, frem til næste 

generalforsamling. Jacob er stadig formand og 

Lone sekretær. 

Juliane tager kontakt til Vinca 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Juliane 

2.  Respons på nyhedsbrev. Positivt. Vi manglede en 

pris på spring om fredagen, den fastholder vi på 

250,- 

Nogle forældre efterspørger plads til at 

rideskoleeleverne kan have et skab til deres ting. 

Vi besluttede at parterne kan få plads til en 

kasse på loftet. Der skal ryddes kraftigt, en god 

opgave til rideskolens arbejdsdag d. 30/9. 

Klubbens værdier, hvordan får vi gjort dem 

tydelige? 

Opsamling fra visionsmøde - se noter, læs op. 

Venter til næste møde. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja 

printer

og 

hænge

r op. 

3.  Økonomi- hvordan står det til? Antal medlemmer 

og prisstigningens betydning for budget. 

Venter til næste møde 

 



4. Kl. 18. 

Maja og Mette deltager 

herfra 

Rideskolehestene skal ind fra 1/10 

 

Hvordan løser vi morgen udlukningen og 

indlukningen? 

 

Forslag: SRC fodrer ALLE hestene i den gamle 

stald om morgenen, ALLE ugens dage.. Anja 

lukker rideskolehestene ud. 

RIH aftenfodrer ALLE hestene i den gamle stald 

alle dage.  

 

Det blev besluttet. 

 

Beslutning: 

RIH tager hestene ud. 

SRC tager morgenfodringerne 

 

RIH tager aftenfodringerne 

Underviserne mandag og onsdag: Yvonne 

Torsdag: Mette 

Så vi mangler voksne frivillige til at fodre 

følgende dage: Tirsdag:    Fredag:  Lørdag: og 

Søndag: 

 

Det skal være en voksen, det tager ca. 20 m. 

 

Der skal skrives ud:Opfordring!!!!! Skriver 

ud. Vi har brug for nogen der aftenfodrer. 

Kan  

20 minutter.  

 

Vi vender tilbage til Mette og Kaspar, når vi 

har fundet ud af hvem der gør hvad hvilke 

dage. 

 

Husk at meld jer til udvalg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lone 

 

 

 

 



 

Malerdagen d. 30/9, det er en måde at 

holde priserne nede, bindende tilmelding. 

 

Malerdagen skal fremadrettet være i juni 

 

 

Tænderne; Det ved Maja 

Vaccinerne bliver lavet til Jacob og han henter 

dem. 

Golden, Jacob tager kontakt til Heidi.  

Kaspar vil gerne se på Golden, inden salg  

 

Vask af dækkener og underlag 

Vaskemaskine Anja finder og så henter Jacob og 

Anja den. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Maja 

Jacob 

 

 

Kaspar 

Anja 

5.  Regelsæt for rideskoleparter 

Kan vi beslutte et regelsæt? 

 

Helsinge rideklub- minder om vores 

https://helsingerideklub.dk/regler-for-parter/  

 

Til stor inspiration: 

Søborggaards regelsæt: 

https://www.soeborggaard.com/rideskole--

undervisning/part 

 

Mathilde og Lone laver et oplæg til næste møde. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lone 

og 

Mathil

de 
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6.. Opsamling på vores stævne, gav ikke underskud. Husk at dressurhegnet skal ind i ridehuset. 

7. Kommende aktiviteter. 

 

Næste møde 2/10 

 

 

Maling af rideskolestalden  


